
FAU-møte Stenbråten skole 

Dato Tirsdag 19.09.23 

Tid  19.00-20.30 
Referent  Birgitte Elise Bøen 

Tilstede  Rektor Kjetil Syvderud, FAU-representanter og klassekontakter fra de ulike trinnene 

 

SAKER: 

1. Informasjon og saker fra rektor Kjetil 

• Foreldremøter: Alle trinnene har hatt foreldremøter. Ekstra velkommen til første trinn. På 

foreldremøtene har det vært cirka 50 prosent oppmøte. Det er ønskelig å få flere til å møte 

opp. Til foreldremøtene etter jul vurderes det å ha kafebord, slik at foreldrene får snakket 

med de andre og ikke bare får informasjon fra skoleledelsen.  

• Skolemiljø: Skolen er opptatt av å skape et godt skolemiljø, og ta gode valg for barna. De har 

oppgradert systemet når lærerne vil melde inn bekymringsmeldinger. Når det er oppstår 

saker, vil skolen snakke med de foresatte og sammen vurdere hvilke tiltak som er nødvendig 

å sette i verk. Med å samarbeide med de foresatte, er sjansene for å lykkes større. Skolen har 

laget flere aktivitetsplaner, og vil jobbe videre med dette. Aktivitetsplanene kan gjelde både 

enkeltelever og klasser. Rektor oppfordrer FAU- og klassekontaktene til å gi beskjed dersom 

det er noe, det er viktig med god dialog.  

• Nettvett: Politiet kommer til 7. trinn med opplegget «Nettpatruljen». Her deler de 

informasjon, tar imot tips og svarer på politifaglige spørsmål. Dette er et fast opplegg for 

trinnet. Nettvett og bruk av sosiale media, kan også være aktuelle tema å ta opp på de andre 

trinnene.   

• Ansettelser: Det er ansatt en ny lærer som har lærerutdanning for 1.-7. trinn, samt har 

mastergrad i matematikk, kunst og håndverk. I løpet av året skal flere ansatte ut i 

foreldrepermisjon, og skolen jobber med å dekke opp dette på best mulig måte.  

• Lekser: Foresatte har meldt inn at det store forskjeller på hvor mye lekse det er på de ulike 

trinnene. Skolen jobber med å ha felles retningslinjer for alle trinnene. 

• Trygg sykkelparkering: Skolen hadde møte med Oslobygg før sommeren og har purret på 

dem for å få avklart når det igjen blir satt opp sykkelstativ. Det har vært episoder der barn 

har fått frastjålet syklene sine. Dette går sterkt innpå de barna det gjelder. Det er kommunen 

som har ansvar for å få dette på plass, men de mangler midler. Skolen jobber videre for å få 

fortgang i saken. 

• Hjertesone: Det skal gjøres en kartlegging av alle trafikkfeller i skoleområdet. Dette vil kreve 

en del litt ressurser og ta noe tid, men er viktig å få gjennomføre.  

 

2. Godkjenning av innkalling og referat 

Innkalling godkjent. Første møte i år, referatet fra forrige skoleår ikke gjennomgått. 

 

3. Runde rundt bordet 

FAU- og klassekontaktene satt trinnvis. Presentasjon og bli-kjent for de ulike trinnene. 

4. Teams-rommet 

FAU-leder gikk gjennom Teams-rommet som FAU- og klassekontaktene har tilgang til. Her ligger 



mye nyttig informasjon om blant annet sosiale treff, vedtekter med mer. Det oppfordres til aktiv 

bruk, både til chat og som informasjonskanal. 

 

5. Kandidater til ny FAU-leder 

FAU-leder Bjørg Myrvoll går av i høst. Det vil være valg av ny FAU-leder på neste FAU-møte 

28.11.23. Steinar Krey Voll har sagt ja til å stille til valg.  

 

I tillegg består FAU-styret av Inger Olaug Nordstad (nestleder) og Rune Jordet (kasserer). 

Gunnhild Aas er referent. 

 

6. Komite-arbeid på ulike trinn 

FAU fortsetter med komitearbeid på tvers av trinn. Det er satt opp tre komiteer med ansvar for 

ulike tema. 

1. Skolesamarbeidet KLMS (Klemetsrud, Loftsrud, Mortensrud og Stenbråten). Dette innebærer 

bl.a et ekstra ansvar for natteravn, overgangsmøte til ungdomsskolen. Ansvarlig: 6. og 7. 

trinn 

2. Sosiale treff. Dette innebærer å arrangere et sosialt treff for alle foreldrene på skolen. 

Ansvarlig: 2., 3. og 4. trinn 

3. Trygg skolevei. Dette innebærer arbeid og tiltak for å sikre at skoleveien er tryggest mulig. 

Ansvarlig: 1. og 5. trinn 

Diskusjon om skolesamarbeidet KLMS:  

Hver fredag mellom klokka 1900-2100 skal en av de fire skolene ta ansvar for at en gruppe med 

minimum 4 foreldre, går natteravn i området vårt. Foreldrene skal møte opp på Mangfoldhuset og få 

utdelt refleksvester. Det er en utfordring å få folk til å stille, og i dag blir bare halvparten av de 

planlagte natteravn-rundene gjennomført. Forslag til tiltak: 

• Det er nødvendig at alle foresatte er klar over hva det å gå natteravn innebærer og hvilke 

datoer det er snakk om.  

• Informasjon om natteravn også på Skolemelding, og ikke bare på Facebook.  

• Invitasjonen bør gå til alle foresatte, og ikke bare foresatte på 6. og 7. trinn.  

• De ulike trinnene får ansvar for hver sin dato.   

Diskusjon om sosiale treff:  

I fjor ble det sosiale treffet slått sammen med foredrag fra mobbeombudet i Oslo. Diskusjon om det 

sosiale treffet også bør kombineres med et faglig foredrag dette skoleåret. Aktuelle tema til dette 

kan være mobbing og nettvett. Selv om nettvett er fast opplegg for 7. trinn, er det et aktuelt tema 

også for de yngre klassene. Det ble også diskutert om et sosialt treff med faglig påfyll bør være 

trinnvis eller for hele skolen. Det ble konkludert med at komiteen «Sosiale treff» foreslår tema, 

konsept og tidspunkt, og presentere dette på neste FAU-møte.  

Diskusjon om trygg skolevei:  

Diskusjon på om hva FAU kan gjøre for å få fortgang i dette. Forslag om å bruke kontakter for å se på 

muligheter, samt kontakte Nordstrands Blad for å få mediedekning på utfordringen, og se om de kan 

føre til at kommunen prioriterer arbeidet. 



7. Eventuelt  

SIAN skal ha markering ved Senter Syd fredag 29. september kl. 1500-1700. Idrettslagene tar 

initiativ til aktiviteter slik at barn og unge ikke oppsøker senteret under markeringen. 


